
Zápis z první valné hromady spolku, hrad Pirkštejn  

 

Dne 3. 11. 2018 se na hradě Pirkštejn sešli členové v tomto roce ustanovené aliance Zachraňme hrady 
CZ na první valné hromadě. Cílem setkání byla nezávazná diskuze nad pravidly členství, společném 
postupu při prezentaci a možnosti pořádat odbornou konferenci. Dále pak prezentace vlastních aktivit. 

Vedení schůze se ujal Vladimír Havelka a Radek Kocanda. 

 

1. Setkání bylo pojato bez pevného programu a bez hlasování, čistě jako informativně kreativní 
diskuze členů nad směřováním Aliance. 
 

2. Vladimír Havelka uvítal účastníky a nové zájemce o členství. 
 

3. Radek Kocanda otevřel téma diskuze nad pravidly členství a závazky z toho plynoucími. V rámci 
diskuze se řešila výše členského poplatku, četnost schůzí v průběhu roku, vzájemná výpomoc jak 
personální, tak odborná. 
 

4. Vladimír Havelka navrhl tvorbu společného reklamního materiálu ve formě mapy republiky 
s vyznačením míst členů Asociace a možnost společného stylu pohlednic. Návrh se setkal s 
bouřlivou diskuzí a byl odložen jako předčasný a v danou chvíli nepotřebný. 
 

5. Radek Kocanda prezentoval možnost spolupráce se slovenským spolkem Zachráňme hrady SK. 
 

6. Vladimír Havelka otevřel téma možná vlastní odborné konference. J. Holík, M. Malina a D. Krämer 
nabídli zajištění organizace konference v roce 2019 na tvrzi Kurovice. 
 

7. Diskuze nad směřováním aliance byla ukončena a přistoupilo se k prezentacím zájemců o členství, 
kdy se představili zástupci hradů Zvířetice a Radyně. 
 

8. Následovala prezentace aktivit členů spolků a volný večerní program. 
 
 

Zasal: Vladimír Havelka 


